
 PROTOKÓŁ  Nr 64.2017 
z posiedzenia  Komisji  O światy, Kultury i Zdrowia 

z dnia 9 pa ździernika 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Sitek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Katarzyna Sadurska      -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Fydryszek  -  Członek Komisji  
4. Tadeusz Groszek             -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                    -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Waldemar Banaszek- Zastępca Burmistrza Gminy Tłuszcz 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Zapoznanie z korespondencją; 
3. Sprawy różne;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 

 
Ad1. Protokół Nr 63.2017 z dnia 25 września 2017r. został przyjęty.  
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Mieszkanka Wrocławia przesłała pismo do wiadomości, które zostało 
wysłane do IPN-u, w którym zwraca się z prośbą o upamiętnienie jej 
brata, który wraz z trzema partyzantami zginął 31 lipca 1944r. w 
Tłuszczu. 
Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z pismem oraz odpowiedzią IPN-u w tej sprawie i 
popiera wniosek w powyższej sprawie.  
 

2. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie przesyłała Uchwałę w 
sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Tłuszcz za pierwsze półrocze 2017 roku, w której pozytywnie opiniuje 
powyższe informacje.  
Załącznik Nr 2. 
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Komisja zapoznała się.  
 

3. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem wraca się z prośbą o 
współfinansowanie zakupu owego sztandaru, który zostanie przekazany 
podczas jubileuszu 100-lecia.  
Załącznik Nr 3. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

4. Komisariat Policji w Tłuszczu zwraca się z wnioskiem o zaplanowanie e 
wydatkach budżetu Gminy Tłuszcz kwoty 48.000 zł na rzecz wsparcia 
działań Komisariatu w 2018 roku.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. Radny Włodzimierz Frydryszek powiedział, że 
podczas „Debaty o bezpieczeństwie” wnioskował o przeznaczenie 
środków na godziny ponadnormatywne, gdyż jest to bardzo skuteczna 
metoda prewencyjna. Poprosił o przypomnienie mieszkańcom, aby 
miejsca gdzie dochodzi do aktów wandalizmu, bądź przekroczenia 
przepisów ruchu drogowego zostawały oznaczane na Krajowej Mapie 
Zagrożeń.  
Radny Tadeusz Groszek powiedział, że Zastępca Komendanta Policji w 
Tłuszczu uczestniczył w posiedzeniu Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska podczas którego powiedział, że zakup radiowozu jest 
konieczny, gdyż samochody są eksploatowane.  
 
Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek powiedział, że Rada Miejska do 
tematu powróci po przedstawieniu projektu budżetu gminy na rok 2018.  
   

5. Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu prosi o 
przeznaczenie środków finansowych z budżetu gminy Tłuszcz z 
przeznaczeniem na wsparcie przedsięwzięcia Obchodów 150-lecia 
istnienia Szkoły Podstawowej w Tłuszczu. 
Załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek 
powiedział, że Marszałek Województwa Mazowieckiego przekazał na ten 
cel kwotę 18 tys. zł.  
Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek dodał, że podczas uroczystości 
nastąpi odsłonięcie tablic pamiątkowych przy budynku gdzie obecnie 
znajduje się szkoła oraz w miejscu dawnego budynku przy targowisku 
miejskim.  
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6. Rodzice uczniów Szkoły Podstawowej im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu 
oraz wygaszanego Gimnazjum przekazują do wiadomości Komisji pismo 
skierowane do Dyrektor tej placówki Pani Anny Rychty z prośbą o 
udzielenie wyjaśnień na temat wydarzeń w dniu 14 września 2017r.  
Załącznik Nr 6.  
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. Zastępca Burmistrza Waldemar 
Banaszek wyjaśnił, że Rada Rodziców, która była wybrana na rok szkolny 
2016/2017 nie złożyła sprawozdania, w którym rozliczyłaby się ze swojej 
działalności, gdyż nie posiadała niezbędnych do tego dokumentów. 
Dyrektor Szkoły Pani Anna Rychta takimi dokumentami również nie 
dysponowała w związku z czym nie mogła ich udostępnić członkom Rady 
Rodziców.  
 

7. Ochotnicza Straż Pożarna w Jasienicy zwraca się z wnioskiem o 
zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy Tłuszcz na rok 
2018 na zakup brakującego sprzętu do ratownictwa technicznego.  
Załącznik Nr 7.  
 
Komisja zapoznała się. Radny Adam Kisiel dodał, że w związku z duża 
liczbą wyjazdów jednostki niezbędny jest zakup nowego samochodu. 
Radny Tadeusz Groszek powiedział, że na ten cel powinny zostać 
pozyskane środki z dofinansowania zewnętrznego.  
 

8. Ochotnicza Straż Pożarna w Miąsem zwraca się z wnioskiem o ujęcie w 
budżecie gminy Tłuszcz na rok 2018 wydatków związanych z 
wykonaniem elewacji na budynku strażnicy.  
Załącznik Nr 8. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

9. Mieszkańcy ul. Sulejowskiej zwracają się z prośbą o wykonanie 
wodociągu.  
Załącznik Nr 9.  
 
Komisja zapoznała się.  

 
Ad3.  

• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek zaprosił na obchody 150-lecia 
Szkoły Podstawowej w Tłuszczu, które odbędą się 14 października 2017r. 
Uroczystości rozpoczną się Mszą Św. w kościele pw. Przemienienia 
Pańskiego w Tłuszczu, po której odbędzie się odsłonięcie tablicy 
pamiątkowej oraz program muzyczno- słowny pt. „Powróćmy jak za 
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dawnych lat.”. Na zakończenie przewidziane są lekcje dla absolwentów 
oraz zwiedzanie wystaw na terenie szkoły.  

• Przewodniczący Komisji zaprosił na uroczystości rozpoczęcie roku 
akademickiego 2017/2018 Uniwersytetu Trzeciego Wieku, które odbędą 
się 11 października 2017r. o godz. 16.00.  

• Radna Katarzyna Sadurska spytała, czy byłaby możliwość wykonania 
parkingu od strony ul. Chabrowej przy Zespole Szkół w Mokrej Wsi.  
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że zleci zadanie 
Kierownikowi Wydziału Inwestycji urzędu, który zapozna się z 
dokumentacja oraz uda się na miejsce, aby ocenić możliwość wykonania 
tej inwestycji.  

• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek powiedział, że w budżecie 
gminy zabrakło środków finansowych na wyjazdy dzieci i młodzieży na 
zawody sportowe.  
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że w corocznie w 
budżecie są zabezpieczane środki na ten cel, jednak ciężko ocenić jakiej 
wysokości będą to koszty. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych ma 
zapoznać się z wydatkami na oświatę i poszukać oszczędności na innych 
paragrafach, aby można było je przenieść na ten cel.  

• Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że istnieje konieczność 
wykonania pasów dla pieszych na ul. Przemysłowej przy wyjściu z          
ul. Zakrzewie.  
Radny Waldemar Sitek powiedział, że w zeszłym roku złożył wniosek w 
Starostwie Powiatowym w Wołominie w tej sprawie i uzyskał odpowiedź, 
że nie ma możliwości zrealizowania takiej inwestycji.  
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że wraz z 
Głównym Specjalistą ds. Infrastruktury Drogowej przeanalizuje 
możliwość wykonania tej inwestycji i poprosił radnego o zabezpieczenie 
w przyszłorocznym budżecie gminy Tłuszcz środków na wykonanie 
chodnika, który jest w tym przypadku niezbędny.  

• Radny Tadeusz Groszek powiedział, że należy oczyścić rów na ul. 
Łąkowej przy boisku, w którym zalegają śmieci, gdyż zalewa on ulicę.  

• Radny Włodzimierz Fydryszek spytał, czy byłaby możliwość 
wykorzystywania maszyny do zamiatania ulic, która znajduje się w 
Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu. 
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że mieszkańcy 
skarżyli się na uciążliwość sprzętu, gdyż ze względu na mniejszy ruch 
maszyna pracowała w godzinach wieczornych. 

• Radna Katarzyna Sadurska poruszyła temat stanu drogi oraz poboczy na 
ul. Jesionowej w Mokrej Wsi. Powiedziała, że pisała w tej sprawie do 
Starostwa Powiatowego, jednak nie uzyskała odpowiedzi.  
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek poprosił o przekazanie kopi 
pisma złożonego w tej sprawie.  
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• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek powiedział, że na ul. Wilczej na 
os. Długa znajdują się drewniane słupy energetyczne, które powinny 
zostać usunięte. Poprosił o wystosowanie pisma w tej sprawie do Zakładu 
Energetycznego.  
Radny Tadeusz Groszek powiedział, że taki sam problem występuje na    
ul. Głowackiego w Tłuszczu.  

• Radny Adam Kisiel powiedział, że zgłosił konieczność wyrównania 
poboczy na ul. Centralnej oraz fragmencie ul. Łąkowe w Jasienicy.  

• W związku z informacjami o pomyśle utworzenia klas sportowych w 
Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu,, Radny Tadeusz 
Groszek spytał, w jaki sposób byłyby one finansowane.  
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że część 
środków pochodziłaby z subwencji oświatowej, natomiast pozostałe 
musiałaby przekazać gmina z własnego budżetu.  
Radny Włodzimierz Fydryszek dodał, że w gminie Tłuszcz bardzo mało 
inwestuje się w sport i popiera pomysł powstania klas o takim profilu. 
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że znaczna część 
środków finansowych z budżetu Gminy jest przekazywana na oświatę, 
gdyż subwencja jest niewystarczająca.  
Radny Adam Kisiel powiedział, że należy również zadbać o inne 
inwestycje w gminie, m.in. bezpieczne dojścia do szkół.  

• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek poinformował, iż w Centrum 
Medycznym Rajmedica w Tłuszczu została uruchomiona Rehabilitacja 
lecznicza w ramach zawartego kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia.  

 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień  30 października 2017r. 
godzina 9.00.   
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Waldemar Sitek  
  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
Dnia 9 października 2017 r.  


